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Primer ple de l’any amb l’assistència de tots els regidores i regidores, excepte Aaron Alcazar del 
PSC. Ja que no hi ha actes pendents d’aprovar, per començar es dóna compte del últims decrets 
d’alcaldia. També es dóna compte del nomenament temporal del caporal de la Policia Local, per 
baixa del titular. Aquests punts són informatius, no passen a votació. 
 
APROVACIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL PER L’ANY 2024 
 

Es porta a ple el pressupost general de 
l’Ajuntament per l’any 2024, junt amb el 
dels seus organismes autònoms: l’Escola 
Bressol “Vailets” i el Museu Molí Paperer. 
L’alcalde presenta el punt, fent referencia 
a la documentació ja exposada i discutida 
a les comissions informatives prèvies, 
junt amb la resta de formacions 
polítiques. Sense entrar en detall, explica 
que el pressupost dóna compliment a les 

normes fiscals vigents i comenta que en l’apartat d’inversions s’ha posat especial èmfasis a fer 
front a l’actual sequera, sense deixar de banda les polítiques socials, com ja s’havia fet en els 
anteriors pressupostos. Al torn de rèplica, C’S es mostra contrari al pressupost, ja que no hi ha 
pogut intervenir. JxC diu que hi donaran suport per tal d’establir un espai de confiança a l’equip 
de govern. Per la seva banda VdC-CUP comenta que aquests pressupostos són pràcticament 
iguals que els de l’any anterior (quan encara estaven a govern) i que per tant hi estan força a 
favor, tot i que es podrien millorar. Valoren que es mantinguin moltes de les partides que es van 
impulsar des de les antigues regidories de VdC-CUP; però també critiquen que s’hagin fer amb 
pressa i que s’hagin treballat poc. El PSC critica la manca d’inversió prevista al pressupost i diu 
que o bé no hi ha cap projecte definit o bé hi ha una manca de transparència en l’acció de govern. 
Passat el punt a votació, s’aproven els pressupostos amb els vots favor d’ERC, VdC-CUP i JxC, 
mentre que el PSC i C’S hi voten en contra.  
 
A continuació, es dóna compte de l’aprovació del Pla d'Acció de Control Intern i del Pla Anual de 
Control Financer per l'exercici 2024. També s’aprova un reconeixement extrajudicial de crèdit, 
amb els vots favorables d’ERC, mentre que la resta de formacions s’absténen. Tot seguit, s’aprova 
per unanimitat el plànol de delimitacions de franges municipals per a la prevenció d’incendis. I 
també per unanimitat, s’aprova la convocatòria per a la concessió de subvencions per a ajuts 
socials d’urgència i la convocatòria per a la concessió d’ajuts amb espècies per l’any 2024. 
 
ORDENANÇA REGULADORA DE LES MESURES APLICABLES A L’ABASTAMENT 
D’AIGUA I ALS SEUS USOS EN SITUACIÓ DE SEQUERA 
 
Es porta a ple una nova ordenança municipal, per tal de regular l’ús de l’aigua i aplicar mesures 
necessàries per reduir el consum d’aigua al municipi, com en l’actual situació de sequera que 
afecta tot Catalunya. La ordenança permetrà limitar el cabal de la xarxa o fer talls puntuals en cas 
de ser necessari, però també contempla algunes mesures puntuals com la obligació de instal·lar 
comptadors individuals a cada habitatge. Des de l’equip de govern s’explica que és una ordenança 
que s’ha fet d’acord amb la proposta de l’Associació Catalana de Municipis (ACM) i de l’Agència 
Catalana de l’Aigua (ACA). Des de JxC s’hi mostren favorables, tot i que dubten amb alguns dels 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 
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punts a nivell tècnic. VdC-CUP considera la ordenança una mesura d’urgència i de mínims. 
Comenta que no som conscients de la greu crisi climàtica que tenim a sobre i critica la inactivitat 
de les institucions davant d’aquest fet. No obstant, tot i que des de VdC-CUP veuen insuficients 
les mesures plantejades per la ordenança, la veuen necessària i per tant hi votaran a favor. El PSC 
també s’hi mostra a favor. Passada a votació, s’aprova per unanimitat. 
 
MOCIÓ SOBRE EL FINANÇAMENT DELS ENS LOCALS 
 
Es tracta d’una moció presentada per l’equip de govern d’ERC, però a la que s’hi adhereixen els 
grups municipals de VdC-CUP i JxC. El regidor Àngel Soteras, com a portaveu d’ERC, explica la 
moció, que demana una reforma estructural del finançament dels ens locals; i per fer-ho proposa 
establir diferents taules de diàleg i comissions municipalistes per treballar-hi. El representant de 
C’S diu que està a favor amb l’esperit de la moció, però es mostra contrari en alguns dels punts. 
Per la seva banda, JxC hi està d’acord i recolza part de l’exposició del representant d’ERC. VdC-
CUP també s’hi mostra favorable, i diu que apunta que la millor manera de decidir tot això seria a 
través de la independència, sense dependre de l’estat espanyol. El PSC, tot i no subscriure la 
moció, també s’hi mostra generalment a favor. Passada a votació, s’aprova amb els vots favorables 
e tots els partits excepte C’S, que s’absté. 
 
MOCIÓ D’ACCIÓ COMUNITÀRIA 
 
Es tracta d’una moció presentada per VdC-CUP que promou la creació d’un pla de convivència i 
d’intervenció comunitària a Capellades. El document demana incloure una partida econòmica per 
contractar una entitat que desenvolupi el pla, crear una taula d’intervenció comunitària, contractar 
un educador de carrer i organitzar cursos formatius per la Policia Local. El representant de VdC-
CUP, Miquel Sabaté, explica que la moció que pretén ser una eina de cohesió social que vagi més 
enllà de resoldre els problemes de seguretat al municipi. Des de JxC es mostren favorables a la 
moció, tot i que no estan d’acord en alguns arguments citats al text. El PSC diu que els agrada la 
proposta, però demana que VdC-CUP rectifiqui el què es va dir al debat de les eleccions 
municipals, on no els van reconèixer com a interlocutors vàlids. Des de VdC-CUP se’ls respon 
que en aquell debat es va parlar de pactes i que una cosa és pactar per governar junts, però que mai 
s’ha vetat ningú per treballar en propostes compartides. ERC es mostra totalment favorable a la 
moció, ja que s’hi han adherit. S’aprova per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, el grup de C’S demana millorar la senyalització dels carrers de la 
Vinya Alta i el Passatge Joventut, reclama reparar el punt d’aigua del cementiri i proposa que la 
policia actuï davant la proliferació de patinets. JxC explica que la Comissió de Reis, que 
colꞏlabora amb la Creu Roja, com cada any fa arribar regals a famílies amb pocs recursos; però 
des de fa uns anys costa molt de coordinar i no s’aconsegueixen les dades de les famílies. Demana 
que des de Serveis Socials es facilitin les dades de forma més efectiva. Des de VdC-CUP pregunta 
per diverses qüestions relacionades amb els llocs de treball de l’Escola Bressol. Pregunten per una 
possible bandera espanyola penjada al Saló de la Infància, vista en una fotografia a les xarxes 
socials, però sembla ser que era un efecte de la foto. També demanen estar alerta davant la recent 
proliferació de pintades antisemites i vetllar per la nova licitació del SEM. Finalment, el PSC diu 
que hi s’ha detectat falta de resposta en alguns expedients de serveis socials. També pregunta per 
les actuacions previstes en el cas de que s’esgoti l’aigua de l’aqüífer i des de l’equip de govern 
s’explica que si el pou de l’Ajuntament s’esgota, s’intentarà explotar el pou de la zona de la Font 
del Llangardaix; i que també s’està estudiant la possibilitat d’aprofitar una surgència natural de la 
zona del “Pas de l’Aigua”. Arribats a aquest punt, es dóna per acabat el ple. 
 
 


